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P r o t o k ó ł  Nr I/2010

z sesji Rady Gminy Kotlin  odbytej w dniu 2 grudnia 2010r. w sali Urzędu Gminy w
Kotlinie w godz. od 1600 do 1750

 I. Otwarcie.
             Otwarcia I sesji VI kadencji Rady Gminy Kotlin dokonał najstarszy wiekiem radny
obecny na sesji  Bogdan Pacholak, który poinformował, że sesja została zwołana zgodnie
z art. 20 ust. 2  ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.
Następnie Radny Senior powitał wszystkich radnych, w imieniu radnych i własnym
powitał: Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, Sekretarza Gminy Genowefę Dekert,
Skarbnika Gminy Irenę Antczak, członków Gminnej Komisji Wyborczej w Kotlinie z jej
przewodniczącym Janem Śpitalniakiem, kierowników jednostek organizacyjnych:
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - Marię Raczkowską, Biblioteki Publicznej Gminy
Kotlin - Elżbietę Mikołajczak,  Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych - Sławomira
Wąsiewskiego, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej.
Listy obecności: radnych, sołtysów, członków GKW oraz kierowników jednostek stanowią
załączniki do protokołu.

II. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.
             Radny Senior poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Jana
Śpitalniaka o wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze  na radnego.
Przewodniczący GKW odczytał treść zaświadczenia, a następnie wręczył je kolejno
radnym mówiąc, że miło mu  po raz kolejny wręczać zaświadczenia nowo wybranym
radnym.  W imieniu Komisji Przewodniczący złożył radnym gratulacje z racji wyboru,
życząc im, aby w najbliższym czteroleciu pracowali dla dobra gminy jak tylko pójdzie
najlepiej, ile sił wystarczy i pomysłów. Życzył dobrych uchwał  i pieniędzy bez których
nie da się nic zrobić.

III. Złożenie ślubowania przez radnych.
            Radny Senior poinformował, że odczyta rotę ślubowania. Po jej odczytaniu
wywołani przez niego radni powstają  i wypowiadają słowo  "ślubuję", po którym mogą
dodać zdanie " Tak mi dopomóż Bóg".
Następnie Rady Senior prosił wszystkich o powstanie  i odczytał rotę ślubowania "
Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej
gminy i jej mieszkańców".
Poprosił, aby wszyscy usiedli, a następnie wyczytał kolejno z listy obecności radnych,
którzy powstając wypowiadali słowo "ślubuję", dodając  "Tak mi dopomóż Bóg".
Radny Senior stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady
Gminy.

 IV. Stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad.
            Radny Senior stwierdził, że na ustawowy skład Rady 15 radnych obecnych na sesji
jest 15, wobec  czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.
Następnie Radny Senior pytał - czy któryś  z radnych ma propozycję uzupełnienia
porządku obrad jaki radni otrzymali w zaproszeniu na dzisiejszą sesję?
Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.
Radny Senior odczytał porządek obrad:
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1. Otwarcie obrad przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze przez Przewodniczącego Gminnej Komisji

Wyborczej.
3. Złożenie ślubowania przez radnych.
4. Stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad.
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy:

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy,
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej,
3) ustalenie sposobu głosowania,
4) przeprowadzenie głosowania,
5) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy.

6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia obrad od radnego seniora.
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy:

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,
2) powołanie Komisji Rewizyjnej,
3) ustalenie sposobu głosowania,
4) przeprowadzenie głosowania,
5) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

8. Powołanie Komisji Rewizyjnej.
9. Wybór na wniosek Komisji Rewizyjnej Przewodniczącego Komisji.
10. Sprawozdanie Wójta Gminy poprzedniej kadencji o stanie Gminy.
11. Zamknięcie obrad.

 ad.5 Wybór Przewodniczącego Rady.
          Radny Senior poinformował, że funkcji przewodniczącego nie można łączyć z
funkcją członka komisji rewizyjnej.
Następnie Rady Senior prosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego.
Zgłoszeni kandydaci:
1) radny Czesław Moch  - którego zgłosił  radny Jerzy Szymczak,
2) radny Krzysztof Szyszka - którego zgłosił  radny Maciej Skowron.
Kandydaci  wyrazili zgodę na kandydowanie.
Radny Senior zaproponował zamknięcie listy i poddał swój wniosek pod głosowanie.
Za wnioskiem Radnego Seniora głosowało 15 radnych.
Następnie Rady Senior poinformował, że w celu przeprowadzenia głosowania tajnego na
przewodniczącego należy powołać komisję skrutacyjną .
Radny Senior prosił o zgłaszanie osób do komisji informując, że komisję powołuje Rada w
głosowaniu jawnym, zwykłą większością  głosów.
Zgłoszeni kandydaci do komisji:
1) radny Grzegorz Warmuz - zgłoszony przez radnego Czesława Mocha,
2) radny Stefan Taczała - zgłoszony przez radnego Mocha,
3) radny Dariusz Józefiak - zgłoszony przez Radnego Macieja Skowrona.
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.
Za zgłoszonym składem komisji głosowało 15 radnych.
Radny senior stwierdził, że Rada Gminy powołała  Komisję Skrutacyjną, która zgodnie ze
Statutem Gminy wyłoni spośród siebie przewodniczącego Komisji.
Komisja Skrutacyjna na przewodniczącego  Komisji  wybrała  Stefana Taczałę.
Dalej Rady Senior poinformował, że Rada wybiera przewodniczącego bezwzględną
większością  głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, a sposób
głosowania ustala Rada.
Radny Senior prosił o zgłaszanie sposobu głosowania.
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Radny Czesław Moch zgłosił następującą propozycję głosowania:
- przewodniczącego wybiera się spośród nielimitowanej liczby kandydatów zgłoszonych

przez radnych,
- na karcie do głosowania umieszcza się nazwiska i imiona radnych w porządku

alfabetycznym,
- każdy z radnych ma prawo do 1 głosu,
- pozostawić można tylko 1 nieskreślone nazwisko kandydata,
- pozostawienie nieskreślonego nazwiska kandydata oznacza głos "za" kandydatem,
- głos oddany na 1 z kandydatów jest głosem przeciwnym pozostałym,
- pozostawienie więcej niż 1 nieskreślonego nazwiska kandydata jest głosem

"nieważnym",
- skreślenie wszystkich nazwisk kandydatów oznacza głos "wstrzymujący",
- w razie nie uzyskania przez żadnego z kandydatów wymaganej bezwzględnej

większości głosów w pierwszym głosowaniu, głosowanie powtarza się,
- jeżeli w drugim głosowaniu kandydat nie otrzyma wymaganej bezwzględnej

większości głosów, wówczas procedurę głosowania powtarza się, poczynając od
zgłaszania kandydatów aż do wyłonienia przewodniczącego Rady,

- aby spełniony został wymóg tajności głosowania, radni  przechodzą z kartą do
głosowania kolejno do biura Rady obok sali obrad gdzie dokonują aktu głosowania,
następnie wracają do sali obrad i umieszczają kartę do głosowania w urnie.

Za proponowanym sposobem głosowania zgłoszonym przez radnego Czesława Mocha
głosowało 15 radnych.
Następnie Rady Senior poprosił Komisję Skrutacyjną  o przystąpienie do pracy.
Komisja przystąpiła do pracy przygotowując karty do głosowania.
Przewodniczący Komisji  Stefan Taczała przed wręczeniem kart do głosowania
poinformował, że aby spełniony został wymóg tajności  głosowania radni po otrzymaniu
karty przechodzą kolejno do biura Rady, dokonują  tam aktu głosowania , następnie
wracają do sali obrad i w obecności Komisji Skrutacyjnej umieszczają kartę do głosowania
w urnie.
Przewodniczący Komisji Stefan Taczała wyczytał kolejno radnych z listy obecności, a
pozostali członkowie Komisji wręczali karty do głosowania opatrzone pieczęcią Rady
Gminy Kotlin.
Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów i
sporządzenia protokołu .
Protokół Komisji Skrutacyjnej odczytał Przewodniczący Komisji:
- minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru Przewodniczącego Rady

wynosi - 8,
- liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów:

1) za  wyborem  Czesława Mocha  - oddano głosów  8,
2) za wyborem Krzysztofa Szyszki - oddano głosów 7.

Protokół Komisji stanowi załącznik do protokołu.
Radny Senior odczytał następnie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru
Przewodniczącego Rady Gminy Kotlin.
Uchwała Nr I/1/2010 w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego  Rady Gminy
Kotlin podjęta została 8 głosami "za", przy 7 głosach "wstrzymujących" radnych:
Szczepana  Szymczaka, Krzysztofa Szyszki, Macieja Skowrona, Radosława Wałkiewicza,
Dariusza Józefiaka, Mirosława Paterczyka  i Bogdana Pacholaka.
Po głosowaniu tym dyrektor ZOPO Sławomir Wąsiewski  powiedział :"nie rozumiem tego
głosowania..." .  Po czym radny Mirosław Paterczyk zwracając się do Sławomira
Wąsiewskiego  powiedział , że swoje uwagi  ma zatrzymać dla siebie.
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad.6 Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia obrad od Radnego Seniora.
             Rady Senior gratulując radnemu Czesławowi  Mochowi  wyboru na
Przewodniczącego przekazał dalsze prowadzenie  obrad  nowo wybranemu
Przewodniczącemu Rady  Gminy Kotlin.
Przewodniczący Rady Czesław Moch podziękował  za wybór i oświadczył, że funkcję
Przewodniczącego Rady przyjmuje jako służebną rolę wobec społeczeństwa całej naszej
gminy. Dziękował za powierzenie tak zaszczytnego i odpowiedzialnego stanowiska.

 ad.7 Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
             Przewodniczący Rady poinformował, że funkcji wiceprzewodniczącego Rady nie
można łączyć z funkcją  członka  komisji rewizyjnej.
Przewodniczący prosił o zgłaszanie kandydatów  na wiceprzewodniczącego Rady.
Zgłoszeni kandydaci:
1) radny Jerzy Szymczak  - zgłoszony przez Przewodniczącego Czesława Mocha,
2) radny Maciej Skowron - zgłoszony przez radnego Dariusza Józefiaka.
Przewodniczący zaproponował zamknięcie listy kandydatów, poddając swój wniosek pod
głosowanie.
Za zamknięciem listy kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady głosowało 15 radnych.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Rady zaproponował następnie powołanie komisji skrutacyjnej w tym
samym składzie w jakim powołano do wyboru Przewodniczącego Rady.
Członkowie Komisji wyrazili zgodę  na udział w pracy Komisji.
Za Komisją Skrutacyjną w tym samym składzie głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady zaproponował następnie ten sam sposób głosowania na
Wiceprzewodniczącego, który ustalono dla wyboru Przewodniczącego Rady.
Radni nie zgłosili innego sposobu głosowania.
Za tym samym sposobem głosowania głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną  o przystąpienie do pracy.
Komisja przygotowała karty do głosowania opatrzone pieczęcią Rady Gminy, po czym
Przewodniczący Komisji Stefan Taczała  wyczytał  nazwiska radnych z listy obecności, a
pozostali członkowie Komisji wręczali radnym karty do głosowania.
Tajne głosowanie  na Wiceprzewodniczącego Rady odbyło się w ten sam sposób jak  na
Przewodniczącego Rady tj. w biurze Rady, a następnie radni wracali na salę obrad i
wrzucali do urny karty do głosowania w obecności  Komisji Skrutacyjnej.
Po głosowaniu Komisja  Skrutacyjna dokonała  przeliczenia  głosów sporządzając protokół
z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady, który  odczytał Przewodniczący Komisji Stefan
Taczała.
Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydatów:
1) za wyborem radnego  Macieja Skowrona głosowało 7 radnych,
2) za wyborem radnego Jerzego Szymczaka  głosowało 8 radnych.
Protokół z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady  wraz z kartami do głosowania stanowi
załącznik do protokołu.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady.
Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Szymczak podziękował za wybór, zapewniając, że
będzie się starał pracować dla dobra gminy.
Przed odczytaniem projektu uchwały  w sprawie stwierdzenia wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady  Przewodniczący wyjaśnił, że niepotrzebne jest zamieszanie
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i dyskusja nt. podejmowanych uchwał w sprawie wyboru przewodniczącego i
wiceprzewodniczącego, bowiem  są  to uchwały  stwierdzające wybór.  Sam akt wyboru
został dokonany przez radnych  w głosowaniu tajnym. Przewodniczący stwierdził, że
każdy ma swój wybór i jest to oczywiste.
Uchwała Nr I/2/2010  w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady
podjęta została 8 głosami "za", przy 7 głosach "wstrzymujących" radnych: Szczepana
Szymczaka, Krzysztofa Szyszki, Macieja Skowrona, Radosława Wałkiewicza, Dariusza
Józefiaka, Mirosława Paterczyka i Bogdana Pacholaka.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

ad.8  Powołanie Komisji Rewizyjnej.
            Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym
w skład Komisji Rewizyjnej mogą wchodzić radni z wyjątkiem Przewodniczącego i
Wiceprzewodniczącego Rady. Zgodnie ze Statutem Gminy Kotlin Komisja składa się z
przewodniczącego oraz pozostałych dwóch członków.
Rada powołuje Komisję w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów.
Przewodniczący prosił o podanie kandydatów do Komisji.
Zgłoszeni kandydaci:
1) radna Jolanta Urbaniak  - zgłosił Przewodniczący Rady ,
2) radny Czesław Smoliński - zgłosił Przewodniczący Rady,
3) radny Mirosław Twardowski - zgłosił Przewodniczący Rady po kolejnej prośbie o

zgłaszanie kandydatów.
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
Podjęcie uchwały o powołaniu Komisji Rewizyjnej.
Uchwała Nr I/3/2010 podjęta została 15 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Skład Komisji Rewizyjnej: radna Jolanta Urbaniak, radny Czesław Smoliński, radny
Mirosław Twardowski.

ad.9 Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
         Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada na wniosek Komisji.
Przewodniczący Rady prosił Komisje Rewizyjną o podanie kandydata na
Przewodniczącego Komisji.
Komisja  zgłosiła kandydaturę Jolanty Urbaniak .
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
wyboru  Przewodniczącego Komisji.
Uchwała Nr I/4/2010 podjęta została 15 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do  protokołu.
Przewodnicząca Komisji Jolanta Urbaniak podziękowała za zaufanie i za wybór Jej na
Przewodniczącą Komisji zapewniając, że powierzone obowiązki wypełniać będzie dobrze,
tak jak siły i zdrowie na to będą pozwalać.

ad.10 Sprawozdanie Wójta Gminy poprzedniej kadencji o stanie Gminy.
          Wójt Gminy Walenty Kwaśniewski złożył gratulacje radnym z okazji wyboru na VI
kadencję. Wójt życzył  radnym  4 lat owocnej pracy na rzecz mieszkańców tej gminy i aby
radni nigdy nie zapomnieli o złożonym ślubowaniu w którym były słowa "  mając na
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców", a w swym działaniu , aby sprawy
osobiste, urazy nie zasłoniły głównego celu do jakiego zostali wybrani.
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Wójt prosił, aby radni przyglądnęli się uważnie wynikom głosowania na Ziemi
Jarocińskiej  w których jest pewna prawidłowość w tej zbiorowej mądrości. Tam gdzie
pozostawali dotychczasowi zarządzający, czyli wójtowie, tam wyborcy wymienili połowę
rady, natomiast tam gdzie się zmienił  wójt , wyborcy pozostawili skład starej rady.
Wójt przyznał, że patrząc na obecnych  na sali, czuje się tak jakby był na sesji Rady V
kadencji.
Na sali są 2 osoby, które nie były w poprzednich kadencjach  w składzie Rady.
Mówiąc o stanie gminy jaki jest, Wójt przyznał, że w ostatnich dniach najbardziej bolało
Go to, że byli ludzie, którzy brali udział w kampanii wyborczej szczególnie ci do rady
powiatowej, którzy na spotkaniach, na zebraniach mówili po prostu  nieprawdę, zmyślali,
robili to celowo. Dalej Wójt mówił, że ma także żal do radnych poprzedniej kadencji,
którzy nie potrafili powiedzieć kandydatowi do rady powiatu, że on kłamie, że zwyczajnie
łże.
Wójt informował, że Gmina nie jest zadłużona na 8 mln zł. Z wyliczenia Wójta wynikało,
że jeżeli Gmina otrzyma środki, które ma dostać, czyli na refundację kosztów budowy
kanalizacji w Magnuszewicach kwoty 1400 tys. zł, na refundację kosztów  rozbudowy
oczyszczalni ścieków w Wyszkach kwoty 1714 tys. zł,  to zadłużenie Gminy na 31 grudnia
2010r. będzie wynosiło 1806 tys. zł.
Zadłużenie Gminy mimo wykonywanych w tym roku inwestycji na kwotę prawie 5  mln zł
zmaleje o około 0,5 mln zł, a panowie radni poprzedniej kadencji wiedzą, że taki był
główny cel działalności i Rady i Wójta na rok wyborczy 2010 - mówił Wójt.
Dalej Wójt wyliczał, że zadłużenie w kwocie 1806 tys. zł rozłożone na 6 lat, to obsługa
przy tym jest  ok. 300 tys. zł.  Jest to 2,3% budżetu Gminy, a kwota zadłużenia 1806 tys. zł
jest to ledwie 10% dochodów Gminy.
Wójt mówił, że jest mu przykro, że w kampanii wyborczej wielu kandydatów mówiło, że
musi się za tę Gminę wstydzić.  Gmina  nigdy nie będzie miała takiego jeziora jak
Skorzęcin, nie będzie miała Lazurowego Wybrzeża, nie będzie miała pięknej piaszczystej
plaży, 2 tys. ha puszczy bukowej. Ta Gmina ma co innego mówił Wójt. Ma pięknie
uprawione pola za które nie muszą się radni wstydzić. Gmina ma piękne drogi, a może
mieć jeszcze lepsze, które na te pola będą  prowadziły. Ta Gmina ma, a może mieć jeszcze
piękniejsze szkoły. Wójt zastanawiał się czy tak bardzo należało się wstydzić.
             Dalej Wójt informował, że jeżeli włączone zostanie 115 przyłączy kanalizacyjnych
w Magnuszewicach do zbiorczej kanalizacji ściekowej, to będzie w Gminie  Kotlin
korzystało z kanalizacji 4.735 osób tj. 60,2% wszystkich mieszkańców gminy.
Patrząc na sąsiednie gminy żadna  z nich nie ma takiego wskaźnika.
Rada Gminy zadbała o to, że Gmina ma 4 stacje uzdatniania wody z których można
wypompować rocznie 742.410 m3 wody uzdatnionej do picia. Rocznie potrzeba jest
średnio około 360 tys.  m3 wody. Poza tym jest dalsza możliwość  zakupu wody z RSP
Kotlin z ujęcia w Twardowie.  Jest to praca kilku kadencji i praca polegająca na
wykonaniu także nowoczesnej hydroforni w Kotlinie i drugiego odwiertu.
            Jeżeli chodzi o drogi, to dróg gminnych jest ponad 55 km, z tego 31 km o
nawierzchni asfaltowej i 4 km dróg utwardzonych kostką  betonową lub trylinką.
            Na czas dzisiejszy rozwiązano problem gospodarki śmieciami. Pozwolenie na
użytkowanie gminnego wysypiska śmieci  Gmina ma do roku 2016.
Poza tym Gmina przystąpiła do porozumienia jarocińskiego w sprawie kompleksowego
rozwiązania gospodarki śmieciami  w skład którego weszło 17 gmin.
Wójt zapowiedział, że ta Rada zderzy się na początku roku z ustawą  o gospodarce
odpadami.
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Gmina wprowadziła także selektywna zbiórkę odpadów. W gminie jest podpisanych
łącznie 1450 umów na wywóz śmieci z pojemników i 1349 umów na selektywną zbiórkę
odpadów.
           Mówiąc o aktualnej sytuacji Gminy Wójt poinformował, że do końca roku
dokończyć należy finansowanie budowy kanalizacji w Magnuszewicach, gdzie do zapłaty
pozostała  kwota nieco ponad 700 tys. zł. Przekazać należy 325 tys. zł na zakup
samochodu dla OSP w  Kotlinie oraz zapłacić za kotłownię gazową w Urzędzie Gminy,
która jest w trakcie budowy.
            Jeżeli chodzi o ostatnią kadencję i pozyskiwanie w tym okresie środków z UE , to
razem Gmina otrzymała zapewnienie na środki w kwocie 5.510 tys. zł z przeznaczeniem
na inwestycje. Poza tym pozyskane zostały  środki  przez Gminny Ośrodek Pomocy
Społecznej, szkoły i Bibliotekę Publiczną.
Na oczyszczalnię ścieków w Wyszkach pozyskano 1.714 tys. zł z Wielkopolskiego
Regionalnego Programu Operacyjnego. Z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na
budowę kanalizacji w Magnuszewicach  otrzymano 1.479 tys. zł.  W ubiegłym tygodniu
podpisano umowę na  dofinansowanie budowy kanalizacji w Wilczy w kwocie 2.317 tys.
zł   z PROW z realizacją w roku 2011.
Jeżeli Rada Gminy będzie chciała zmienić budżet, to nie będzie miała odwrotu.
Wójt poinformował, że nowemu wójtowi przekaże:
- dokumentację na rozbudowę Domu Strażaka w Kotlinie, której kosztorys opiewa na

kwotę 2.500 tys. zł,
- dokumentację  na budowę boiska "Orlik" przy Szkole w Kotlinie,
- dokumentację na modernizację boiska sportowego w Magnuszewicach, łącznie z

rozbudową szatni, budową trybun i budową ubikacji.
Podsumowując  swoje wystąpienie Wójt zapewniał, że Gmina nie jest zadłużona i można
spokojnie wchodzić w VI kadencję Rady Gminy w Kotlinie.
Na zakończenie Wójt powiedział, że tego co nie popsuł przez 20 lat, nie popsuł w ostatnim
roku.
Przewodniczący Rady prosił o pytania do sprawozdania Wójta.
Nie zgłoszono żadnych pytań.

ad.11 Zamknięcie obrad.
              Na zakończenie sesji radni otrzymali druki kwestionariusza osobowego radnego i
druki oświadczenia majątkowego.
Przewodniczący prosił, aby kwestionariusze po ich wypełnieniu zwrócić do biura Rady w
dniu następnej sesji,  a oświadczenie majątkowe  należy złożyć w terminie 30 dni od dnia
złożenia ślubowania.
              Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady zamknął I sesję Rady
Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                      Komisja Rewizyjna

                                                 1. Przewodnicząca Jolanta Urbaniak ......................................

                                                 2. Członek  Czesław Smoliński         ......................................

                                                 3. Członek Mirosław Twardowski    .....................................
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